001479

Sky View IlI

Picture Description?)

A low-angle shot captures the architectural contrast between a modern building with reflective windows
and a distant, ornate gothic spire against a bright blue sky.

Analysis!)

This photograph captures a dynamic interplay of architectural forms against a vibrant blue sky. The
upward angle showcases a juxtaposition of a modern, curvilinear building with rectangular windows,
reflecting the sky and ambient light, and the pointed spire of a traditional gothic cathedral. The
stark contrast between the light-colored, textured building and the dark, shadowed elements creates a
dramatic visual tension. The composition emphasizes line, shape, and the dialogue between old and
new, hinting at a city where history and modernity coexist.
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Picture Data

001479 - Sky View Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 08/2013 08/2013 10/2013
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location +48.39821, +9.99083

Title (German)

Himmelsansicht Il

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot captures the architectural contrast between a modern building with reflective windows and a distant, ornate gothic spire against a bright blue sky.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel fängt den architektonischen Kontrast zwischen einem modernen Gebäude mit reflektierenden Fenstern und einer fernen, verzierten gotischen Turmspitze vor einem strahlend blauen Himmel ein.
    
    
      This photograph captures a dynamic interplay of architectural forms against a vibrant blue sky. The upward angle showcases a juxtaposition of a modern, curvilinear building with rectangular windows, reflecting the sky and ambient light, and the pointed spire of a traditional gothic cathedral. The stark contrast between the light-colored, textured building and the dark, shadowed elements creates a dramatic visual tension. The composition emphasizes line, shape, and the dialogue between old and new, hinting at a city where history and modernity coexist.
    
    
      Diese Fotografie fängt ein dynamisches Zusammenspiel architektonischer Formen vor einem leuchtend blauen Himmel ein. Der nach oben gerichtete Winkel zeigt eine Gegenüberstellung eines modernen, kurvenförmigen Gebäudes mit rechteckigen Fenstern, die den Himmel und das Umgebungslicht widerspiegeln, und der spitzen Turmspitze einer traditionellen gotischen Kathedrale. Der starke Kontrast zwischen dem hellen, strukturierten Gebäude und den dunklen, schattigen Elementen erzeugt eine dramatische visuelle Spannung. Die Komposition betont Linie, Form und den Dialog zwischen Alt und Neu und deutet auf eine Stadt hin, in der Geschichte und Moderne koexistieren.
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